
Sak 4 Innkomne saker – Avsetning på fond 
 
Medlem Jonas Mjønerud Gjestvang har fremmet forslag til årsmøte om etablering av fond 
med følgende forslag:  
 
Årsmøte gir fullmakt til styret om å sette inn 200 000,- inn på Høyrentefond eller indeksfond 
i påvente av saksbehandling av skytebanesaken.  Det foreslår å sette inn et engangsbeløp på 
f. eks 50 000,- - og resterende 150 000,- fordeles på månedlig basis.  
 
Begrunnelse: Klarer man å oppnå 9-10% avkastning er jo dette 20 000,- - evt skatt. Heimdal 
høyrente hadde i fjor avkastning på 17%.. Effekten etter rentes rente vil hjelpe. Så er det 
viktig å påpeke at det er høyere risiko enn ved å ha pengene i banken.. 
 
Styrets vurdering og innstilling:  
 
God ide å få litt bedre avkastning på midlene til foreningen. Som forslagstiller nevner er det 
forbundet med noe risiko.  
 
Styret foreslår at følgende blir vedtatt på årsmøte: 
 
Årsmøte gir fullmakt til styret om å sette inntil 200 000,- inn på et disposisjonsfond eller 
bankkonti som gir bedre avkasting enn ordinær konto i vår bank. Dette i påvente av 
saksbehandling/utgifter til ny lokalisering av skytebanen. Styret innheter råd fra vår 
bankforbindelse før tiltaket iverksettes.  
 
 


